



致家長信 — 有關「家長教師會周年會員大會」事宜

敬啟者：本會將舉行 2023-2024 年度周年會員大會。詳情如下：

- 一、日期：十月二十一日（星期六）
- 二、時間：上午十時至十一時十五分
- 三、地點：本校禮堂
- 四、程序：
 1. 校長致辭
 2. 家長校董選舉結果
 3. 會務及財政報告
 4. 頒發嘉許狀
 5. 專題講座：如何處理子女打機問題
(主講機構：突破輔導中心)

本會邀請突破輔導中心鄧啟峯先生主講家長講座，講題為「當子女說你好煩 — 機不離手」，期望能協助家長們學習如何正確處理子女打機的問題，並提升家長與子女之間的溝通技巧。

家長教師會的成功有賴家長、教師的支持及參與，現誠意邀請閣下出席，以加強家庭與學校之聯繫，促進彼此的溝通，共同努力，提高教育成效。

此致
貴家長

第十三屆家長教師會主席

劉玉蓮

二零二三年十月十二日

回 條

敬覆者：本人 共 ____ 人將出席第十三屆家長教師會周年會員大會。

未能

此致
文理書院(九龍)家長教師會

家長姓名：_____

家長簽名：_____

二零二三年十月____日

學生姓名：_____ 班別：_____() 家長聯絡電話：_____



12 October 2023

Letter to Parents – Regarding the "2023-24 Parent-Teacher Association Executive
Committee Annual General Meeting"

Dear parent,

The Parent-Teacher Association Annual General Meeting 2023-24 will be held soon.

Details are as follows:

1. Date: 21 October 2023 (Saturday)
2. Time: 10:00 am. to 11:15 am.
3. Location: The school hall
4. Procedures:
 - (a) Principal's Speech
 - (b) Results of Parent Manager Election
 - (c) Association affairs and financial report
 - (d) Presentation of Commendation Certificates
 - (e) Parent Talk: Handling Children's Gaming Issues
(Presented by Breakthrough Counseling Centre)

The Association has invited Mr. Tang Kai Fung from the Breakthrough Counselling Centre to give a lecture for parents on the topic "When children say you are annoying - handle their children's gaming issues correctly", and share with parents the skills of communicating with their children.

The success of the Parent-Teacher Association depends on the support and participation of parents and teachers. We sincerely invite you to attend to strengthen the connection between home and school, promote mutual communication, and work together to improve educational effectiveness.

Yours sincerely,

Lau Yuk Lin

Chairlady of the 13th Parent-Teacher Association of Cognitio College (Kowloon)

Reply: I together with ____ persons will attend the 23-24 Parent-Teacher Association Annual
 will not General Meeting.

Parent Name: _____

Parent Signature: _____

Student Name: _____ Class : _____ () Parent contact number : _____